



和景華人聯誼會
CHINESE ASSOCIATION OF WOKING

Skincare Lesson on 16th June 关于 6 月 16 日的护肤课的活动通知

As part of the lottery funded Well Being Activities project, CCP will run a Skincare lesson on 16th June 2015. We are delighted that professional make-up artist, Miss Jasmine Chung, will return to share her expertise with us. Jasmine graduated from the London School of Fashion, and has significant experience in make-up and skincare. During the lesson, Jasmine will cover skin care routine as well as healthy living.

The course is FREE, however the bring-a-dish lunch afterwards is chargeable. Members pay £1, non-members £2. Those who are unable to bring a dish will pay an additional £3 towards the costs of food provided by CCP.

Please contact our CCP co-ordinators, Candy Fisher or Fanhong Kong (email: ccp@cawoking.org.uk) if you are interested. Both members and non-members of the Chinese Association of Woking are welcome.

6 月 16 日 CCP 将组织由 Big Lottery Fund 赞助的化妆课，我们有幸邀请到美容资深专家 Jasmine Chung 女士来给我们主讲，Jasmine 毕业于伦敦时装学院（London School Of Fashion）化妆专业，具有的丰富的化妆美容经验。她主讲的内容是护肤与养生。

课程是免费的，但接下来的自带一小菜午餐是收费的。会员收费 1 镑，非会员 2 镑。欢迎大家做点拿手小菜带来共同分享。没带食物者多付 3 镑用于食物原料费用。

有兴趣参加者请电联和景华人活动中心负责人 Candy Fisher 或 繁紅 ccp@cawoking.org.uk。热烈欢迎有兴趣的会员或非会员朋友们来参加。

Programme 节目时间表:

10:30am	CCP opens	活动开始
11:00am - 12:30pm	Skincare lesson	护肤课
12:30pm - 2:00pm	Lunch	午餐
2:30pm	CCP closes	活动结束

Venue 地点: Old Woking Community Centre, Sundridge Road, Woking, GU22 9AT

